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Prijepolje - Bud`etom od skoro mi-
lijardu i 100 miliona dinara raspola-
ga}e prijepoljska op{tina tokom ove
godine. Vladaju}a koalicija je planira-
ni bud`et nazvala „realnim“, a opozi-
cija je na skup{tinskoj sednici, pak,
tvrdila suprotno - da je nerealan. [to
se ti~e „strukture prihoda“ ona je go-
tovo nepromenjena. Transferna sred-
stva sa nivoa dr`ave ~ine i dalje oko
60 odsto prihoda u prijepoljskom bu-
d`etu, 22 odsto je slede}i najzna~ajni-
ji prihod od poreza na zarade. Svi
ostali lokalni prihodi u~estvuju u bu-
d`etu do {est odsto.

Najvi{e bud`etskih sredstava opre-
deljuje se za rad Op{tinske uprave, oko
182 miliona dinara. Za Skup{tinu op-
{tine planirano je ne{to vi{e od 14 mi-
liona dinara, a tri miliona manje za rad
Op{tinskog ve}a. Skoro devet i po mi-
liona planirano je za kabinet predsed-
nika op{tine. Uz izmenjeni zakon ve-
zan za ukidanje Direkcije za izgradnju,

ne{to su izmenjeni i na~ini na koje se
raspore|uju sredstva za ulaganja u in-
frastrukturu. Ta stavka je prili~na i iz-
nosi oko 228 miliona dinara. Upravlja-
nje gra|evinskim zemlji{tem ima}e
svoj „bud`etski razrez“ od oko 77 i po
miliona dinara. 

Zna~ajna sredstva planirana su za
osnovne {kole, oko 127 miliona dina-
ra, dok tri srednje {kole mogu da ra~u-
naju sa 42 miliona dinara. Za sport }e
ponovo biti izdvojeno 26 miliona di-
nara, odnosno milion vi{e nego za rad
Doma zdravlja. Socijalna za{tita finan-
sira}e se iz bud`eta sa oko 34 miliona
dinara. Zna~ajno su porasla sredstva
za Turisti~ku organizaciju. U odnosu
na dosada{nja, skoro duplo, odnosno
iz bud`eta se planira utro{iti skoro 14
miliona dinara. Dom kulture }e raspo-
lagati sa 30 miliona, Biblioteka sa 17, a
Muzej za 13 miliona dinara. 

I. H. D.
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Radnici FAP ~ekaju „lep{e vreme“ i tra`e da Rvovi} povu~e ostavku

Mogu}e privremene
mere u Priboju

Priboj - Radnici Fabrike automobi-
la Priboj organizovani u Udru`enje
„Radnik nije rob“, odustali su od naja-
vljene blokade rada lokalnog parla-
menta, jer, ka`u, ~ekaju „lep{e vreme“.
Oni u novom saop{tenju, izme|u osta-
log, tra`e da predsednik op{tine Priboj
Lazar Rvovi} povu~e ostavku. Sednica
lokalnog parlamenta, na kojoj }e se od-
lu~ivati o njegovoj ostavci, trebalo bi
da bude odr`ana idu}e nedelje.

U saop{tenju za javnost Udru`enje

za za{titu radnika FAP „Radnik nije
rob“, pored povla~enja ostavke, tra`e
i da njihovi predstavnici prisustvuju
narednom sastanku u Vladi Srbije na
kome }e se raspravljati o pribojskoj
fabrici i obavezama koje je dr`ava
preuzela. „Molimo radnike FAP-a da
sa~ekaju kraj nedelje pa da tek na
osnovu ishoda sastanka u Vladi Srbi-
je, donesu odluku da li }e ili ne tu`iti
op{tinu Priboj ili FAP. U slu~aju da se
ne potvrdi ispunjenje gore navedenih

ta~ka udru`enje }e anga`ovati advo-
kata koji }e u ponedeljak 30. januara
primiti radnike koji su o{te}eni po
Zakonu o radu i legalno potpisanim
ugovorima. Udru`enje zadr`ava pra-
vo da protestuje na zakonom propi-
san na~in u slu~aju da bilo ko poku{a
da dogovor u Vladi Republike Srbije
izigra“, navodi se u saop{tenju, koje
je potpisao Miroslav Mr{evi}, pred-
sednik Udru`enja. S. B.
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Radnici uz Rvovi}a: Sa
nedavnog protesta
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Za {ta }e se u Prijepolju tro{iti 
bud`etske pare u 2017. godini

Turisti~ka organizacija
se „oparila“



Novi Pazar - Rukovodstvo SDA San-
d`aka na ~elu sa predsednikom Sulej-
manom Ugljaninom, nedavno je bora-
vilo u Kragujevcu, u uzvratnoj poseti
stranci „Zajedno za [umadiju“ biv{eg
kragujeva~kog gradona~elnika Vero-
ljuba Stevanovi}a. Me|u temama nji-
hovog razgovora bili su i predstoje}i
predsedni~ki izbori. 

Na konferenciji za novinare odr`a-
noj nakon susreta, Ugljanin je rekao da
je stav njegove stranke da treba iza}i
na predsedni~ke izbore, izabrati kan-
didata za koji }e mo}i kasnije kao
predsednik dr`ave da legalno zastupa
interese svih gra|ana Srbije. „Za SDA

Sand`aka je va`no da svi Bo{njaci iza-
|u na ove izbore i da svi glasaju za naj-
boljeg kandidata, daju}i mu pun izbor-
ni legitimitet da bude predstavnik svih
nas koji ̀ ivimo u Srbiji. Tako da }emo
sa~ekati da se zvani~no raspi{u pred-
sjedni~ki izbori, razgovara}emo sa
mnogim kandidatima i podr`a}emo
za nas najboljeg kandidata“, rekao je li-
der SDA. Upitan o kandidaturi Vuka
Jeremi}a, koga zvani~no podr`ava
„Zajedno za [umadiju“ i Stevanovi},
Ugljanin je izjavio da je Jeremi} „soli-
dan predsedni~ki kandidat o kome
razmi{ljaju“, ali da }e njegova stranka
analizirati i programe ostalih kandida-

petak, 27. januar 2017.II

Priboj - Radnici Fabrike automo-
bila Priboj organizovani u Udru`e-
nje za za{titu radnika FAP „Radnik

nije rob“, odustali su od najavljene
blokade rada lokalnog parlamenta,
jer, ka`u, ~ekaju „lep{e vreme“. Oni

Pro{la 2016. po~ela je teroristi~kim aktima,
potvr|ivala se kroz njih i zavr{ila se sa njima, te
ni{ta prirodnije nego po`eleti da ova bude

bolja. Ali, kakva }e zaista biti? „Ako ho}e{ sliku o
budu}nosti, zamisli ~izmu kako gazi ljudsko lice -
zauvek. To je svet koji pripremamo. Svet pobede za
pobedom, trijumf za trijumfom; beskrajnog
pritiskanja, pritiskanja, pritiskanja na `ivac mo}i.
Vidim da po~inje{ da shvata{ kako }e taj svet
izgledati. Ali na kraju }e{ prevazi}i golo shvatanje.
Prihvati}e{ ga i postati deo njega''. Neki su verovatno
prepoznali u ovim re~ima autora poznatih knjiga
„@ivotinjska farma'' i „1984'' - D`ord`a Orvela.
Dakle, godina u koju smo u{li obele`i}e 33 godine od
ove Orvelove godine. 

Obrisi sveta kojeg je Orvel predo~io u „1984.“
uveliko su obrisi na{e stvarnosti. Postoje tri super
dr`ave, Okeanija, Evroazija i Istazija. Mnogo podse}a
na Ameriku, Rusiju i Kinu. Parole: „Neznanje je
mo}'', „Rat je mir'', „Sloboda je ropstvo'', postaju
polako ideolo{ka matrica novog sveta u nastajanju.
Istina, postoje mala neslaganja. Evropa jo{
uvek nije deo Evroazije. Kao i kod Orvela,
Britanija ve} nije deo Evrope. Ali kao i
kod Orvela pojas severne Afrike i
Bliskog istoka je zona sukoba i ratova
dok se svaka supersila rukovodi
strategijom da „nikad ne poku{ava
neki manevar pri kome bi rizikovala
ozbiljan poraz.'' Hajdmo polako da
vidimo {ta nam tri doga|aja iz pro{le
pripremaju u ovoj 2017. godini. Britanija
je na referendumu izglasala izlazak iz EU.
Amerika je izglasala Donalda Trampa. Rusija je
potvrdila sebe kao super silu svojim u~e{}em u
sirijskom ratu i ~ini se sa~uvala re`im Ba{ara el
Asada.

Evropa- Ekonomska kriza sa kojom se suo~ila
poslednje decenije ne samo da ne jenjava ve} se
transformi{e i u politi~ku krizu nakon britanskog
referenduma o izlasku Ujedinjenog Kraljevstva iz
EU. Evidentan porast desnice uslovljen je prilivom
izbeglica sa Bliskog istoka i teroristi~kim aktima koji
su povezivani sa ISIL. U Evropi ja~a rasni
ekstremizam i ksenofobi~no ose}anje prema
strancima druge rase i vere pa }e naredni izbori u
Francuskoj biti veliki test evropskom jedinstvu jer
realne procene ukazuju na mogu}nost pobede
desnice sa Marin Le Pen koja bi odmah nakon
eventualne pobede raspisala referendum o izlasku
Francuske iz EU. Ovo tako|e govori o postojanju
„Putinove stranke '' u Evropi, pa nije iznena|uju}e
{to SAD {alju dodatne kontigente oru`ja u Evropu i
poja~avaju NATO prisustvo na istoku kontinenta.
Ali {ta bi ostalo od Evrope sa Francuskim izlaskom?
Sveto Rimsko carstvo iliti ujedinjeno germanstvo za
koje je bilo ve} re~eno da „nije bilo ni sveto ni rimsko
ni carstvo''. Da li bi njemu u doglednoj budu}nosti
bila bli`a Okeanija ili Evroazija, zasad ostaje stvar
naga|anja, ali i realnih procena da SAD tu stvar ne}e
prepustiti slu~aju. Ali, Amerika je ve} rekla da ovo
ima svoju cenu koja ne}e blagonaklono uticati na
evropsko blagostanje.

Bliski istok- Komplikovana bliskoisto~na pri~a
na`alost ne nagove{tava nikakva mogu}a razre{enja
sem {to postaje o~igledno da orvelovski stavovi
imaju sve {anse da se potvr|uju i u neposrednoj
budu}nosti. Dakle, po svoj prilici, to ostaje prostor
sukoba i izukr{tanih interesa brojnih subjekata.
Rasedne linije na relaciji sunizma i {iizma zasad
govore o iranskom pove}anom uticaju u regionu.
Kakve }e to sve posledice imati, ostaje da se vidi. [to
se Amerike ti~e, ~ini se da nije izvukla nikakve pouke
iz vi{edecenijske ratne politike sa islamom. Ako
Tramp upu}uje pretnje Iranu i nagove{tava mogu}e
napade na ovu zemlju, nastoji da po{alje kao svog

ambasadora u Izrael, li~nost koja je svojim
desni~arskim ube|enjima neprihvatljiva i za
izraelske militante, te planira izmestiti ambasadu iz
Tel Aviva u Jerusalim, to o~ito nagove{tava novu
politiku prema Palestincima ni malo izglednu za
njihovu bolju budu}nost. Doda li se ovome podatak
da se u Izraelu spekuli{e izgradnjom „Tre}eg hrama“
u naredne tri godine, o~ito da mira na tom podru~ju
ne}e biti. Naravno treba se podsetiti da su pre
Klintona i Obame na sceni bili predsednici iz
porodice Bu{, republikanci, pa bi i Trampova
politika mogla da bude nastavak ranije politike
prema islamskom svetu. Ali kakve posledice to mo`e
imati po Ameriku? Kakve tek ukoliko bi se desilo da
Amerika odlu~i da Rusiji prepusti vo|stvo na
Bliskom istoku? Mo`da i ponavljanje avganistanskog
iskustva. Ali stvari ne}e biti jednostavnije, ne treba
se zavaravati jer su i izraelski interesi nezaobilazni u
bliskoisto~nom galimatijasu. 

Amerika-Jo{ 1992 godine D`on Espozito,
vode}i svetski islamolog je upozoravao:

,,tvrditi da je islam neprijatelj SAD
zna~i objaviti drugi hladni rat za

koji nije verovatno da }e se zavr{iti
o~ekivanom pobedom.'' Pitanje
,,kako politika SAD mo`e avet
islamske pretnje da preoblikuje u
te`nju za zajedni~kom globalnom

budu}no{}u'', o~ito nije shva}eno
u svetlosti odgovora koji je ponudio

svojom knjigom ,,Islamska pretnja -
mit ili realnost''. No sad je evidentno da

se ameri~ki slon (simbol Republikanske
stranke), na{ao u staklarskoj radnji. Iza sebe je
ostavio dar-mar, koji je te{ko dovesti u red.
Naj`alosnije je {to sad znamo i zbog ~ega, i to, danas,
izaziva dodatnu skepsu i strah jer iza svega stoje ne
toliko racionalni razlozi koliko dubina iracionalnog
ukorenjena u mistici i hri{}anskom
fundamentalizmu. Jedno je sigurno, nije Rusija za
ovih dvadesetak godina izronila kao nova globalna
velesila zahvaljuju}i svom enormnom razvoju koliko
zbog ~injenice evidentnog ameri~kog propadanja
koje je delom i posledica rata kojeg je povela protiv
islama, izlaze}i iz njega ako ne kao pora`ena a ono
sigurno dobro ugruvana i okrvavljena, i bez jasnog
orjentira, {ta dalje. Ali je danas, evidentno da cenu
takve politike uveliko pla}a i Evropa koja je u sudaru
sa biblijskom seobom ~itavih naroda pokazala
nimalo svetlo sopstveno lice, ali jo{ gore, svoju
ranjivost i realnu slabost.

Postalo je jasno da Evropa ne mo`e sama re{iti ni
svoje, a kamoli svetske probleme. Sa SAD izmorenim
od svega, koje bi vodile politiku izolacionisti~kog
nacionalizma, Zapad kao transatlantski pojam bi se
realno suo~io sa izazovima sopstvenog uru{avanja i
nestanka. Kriza neoliberalnog koncepta postavlja EU
na prekretnicu i s pravom postavlja pitanja njene
budu}nosti i potonjeg identiteta. Da li je Evropa na
putu da postane jedna melanholi~na uspomena?
Uspomena je i klasna borba o kojoj se danas
sporadi~no govori. „U tunelu usred mraka sija
zvezda petokraka''. Pitanje je da li je zvezda tu da
osvetli mrak tunela ili su tunel i mrak tu da bi u
njemu zasijala zvezda. „Dugo sam bio mrak, zvezdi
koja je zasijala u mojim prsima'', rekao je jedan
mistik. Ho}e li u grudima ~ove~anstva zasijati zvezda
i rasterati mrak u kojem ve} dugo tumara? Ili }e
~izma koja gazi ljudsko lice ostati jedina izvesnost?!
Postavljaju}i to pitanje, strepim da iako zvezda
zasija, to mo`e biti samo na kratko ostavljaju}i
neprozirnost mraka u kojem nam valja i dalje
tumarati. 

Autor je akademski slikar 
i profesor iz Novog Pazara 
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Radnici FAP ~ekaju „lep{e vreme“ i   

Mogu}e privremene 

Nova Varo{ - Nakon prazni~ne pau-
ze, u ponedeljak je po~elo prvo ovogo-
di{nje zasedanje Skup{tine Op{tine.
Na dnevnom redu je 13 ta~aka. Sedni-
ca je prekinuta nakon osme ta~ke, a
nastavak jo{ nije zakazan.

Raspravu odbornika novovaro{kog
parlamenta obele`ila je ̀ u~na rasprava
biv{e i sada{nje vlasti, Predsednik SO
Nikola Jeli} prekinuo je zasedanje. Pre-
ma njegovim re~ima, prekid je bio nu-
`an zbog `u~ne rasprave kojom je fak-
ti~ki opstruisan rad. Pored toga, u izja-
vi medijima Jeli} je naveo i procedural-
ne razloge. ^eka se da komisija obradi
dokumentaciju kandidata za novog
op{tinskog pravobranioca. Odbornici
su ipak uspeli da usvoje odluku o pro-
gramu kori{}enja subvencija za JP „ 3.
septembar“, prema kome }e ovom ko-
munalnom preduze}u biti dodeljeno
~etiri miliona dinara iz op{tinske kase.

Prvo ovogodi{nje zasedanje obele-
`eno je i ja~anjem vladaju}e koalicije.
Od ovog zasedanja odborni~ka ve}ina
ima 16 odbornika, po{to je tokom pra-
znika postignut dogovor sa Milanom

\aji}em, odbornikom PUPS-a, te se i
on pridru`io vladaju}oj ve}ini. Koju ~i-
ni 16 odbornika: Grupe gra|ana „No-
vi ljudi za Novu Varo{„, Demokratska
stranka, Nova Srbija, Pokret Dveri,
Sand`a~ka demokratska partija, Parti-
ja ujedinjenih penzionera Srbije i je-
dan samostalni odbornik. U opoziciji
su ostali Srpska napredna stranka sa
10 i i Socijalisti~ka partija Srbije sa jed-
nim odbornikom. 

[ef novovaro{kog PUPS Milan \a-
ji} svoju odluku tuma~i `eljom svoje
bira~ke baze. „Posle stvaranja aktuel-
ne skup{tinske ve}ine krenuli su zah-
tevi penzionera i na{eg ~lanstva da se
priklju~imo ovoj skup{tinskoj ve}ini.
U Novoj Varo{i ima oko 4800 penzio-
nera pa smo morali ispo{tovati njiho-
vu volju. O svemu ovome obavestili
smo i centralu stranke od koje smo do-
bili i saglasnost da raskinemo saradnju
sa naprednjacima“, obja{njava \aji}.

Dimitrije Paunovi} smatra da se
ovaj potez ne mo`e doneti ni{ta dobro
op{tini, ali i da po{tuje stav lokalnog
PUPS-a. „Predstavnik PUPS-a bio je u

U`iva poverenje 
radnika: Lazar Rvovi} 

Prva ovogodi{nja sednica SO Nova Varo{   

Me|usobne  
opozicije

SDA: Jeremi} je „solidan   



ta pre nego odlu~i koga }e podr`ati,
prenosi portal Ritam grada. 

Po{to predsedni~ki izbori jo{ nisu
raspisani ni ostale bo{nja~ke stranke
i politi~ari nisu odlu~ili koga }e podr-
`ati. Za o~ekivati je, ipak, da SDP i
BDZS podr`e kandidata vladaju}e ko-
alicije. Potpredsednik Vlade Srbije,
predsednik Socijaldemokratske parti-
je Srbije i osniva~ Sand`a~ke demo-
kratske partije Rasim Ljaji} izjavio je
za N1 da je realno da vladaju}a koali-
cija oko Srpske napredne stranke ima
jednog kandidata na predsedni~kim
izborima i da cilj treba da bude da taj
kandidat pobedi u prvom krugu. Lja-

ji} smatra da je realno da predsednik
SNS-a i premijer Aleksandar Vu~i}
ima najvi{e {anse da pobedi i da on je-

dini ima {anse da pobedi u prvom
krugu, a da „sve drugo zna~i odlazak
u drugi izborni krug“. S. D. 

u novom saop{tenju, izme|u osta-
log, tra`e da predsednik op{tine Pri-
boj Lazar Rvovi} povu~e ostavku.
Sednica lokalnog parlamenta, na ko-
joj }e se odlu~ivati o njegovoj ostav-
ci, trebalo bi da bude odr`ana idu}e
nedelje.

U saop{tenju za javnost Udru`e-
nje“Radnik nije rob“, izdatom u uto-
rak, pored povla~enja ostavke, tra`e
i da njihovi predstavnici prisustvuju
novom sastanku u Vladi Srbije na
kome bi im se jo{ jednom garanto-
vale ugovorene obaveze - isplata
podsticajnih sredstava, zaostalih
plata i povezivanje sta`a, kao i dogo-
vor postignut pro{le nedelje, na sa-
stanku u Vladi Republike Srbije, ko-
je su sa predstavnicima nadle`nih
ministarstava vodili predsednik op-
{tine Priboj Lazar Rvovi} i narodni

poslanik Krsto Janju{evi}.“Molimo
radnike FAP-a da sa~ekaju kraj ne-
delje pa da tek na osnovu ishoda sa-
stanka u Vladi Srbije, donesu odlu-
ku da li }e ili ne tu`iti op{tinu Priboj
ili FAP. U slu~aju da se ne potvrdi is-
punjenje gore navedenih ta~ka
udru`enje }e anga`ovati advokata
koji }e u ponedeljak 30. januara pri-
miti radnike koji su o{te}eni po Za-
konu o radu i legalno potpisanim
ugovorima. Udru`enje zadr`ava
pravo da protestuje na zakonom
propisan na~in u slu~aju da bilo ko
poku{a da dogovor u Vladi Republi-
ke Srbije izigra“, navodi se u saop-
{tenju, koje je potpisao Miroslav
Mr{evi}, predsednik Udru`enja.

Predsednik skup{tine op{tine Bo-
ris Mrdovi} rekao je za na{ list da }e
u skladu sa poslovni~kom procedu-

rom, rok je trideset dana od podno-
{enja ostavke, danas zakazati sedni-
cu Skup{tine op{tine Priboj, na kojoj
}e se odlu~ivati o ostavci predsedni-
ka op{tine Priboj. Sednica }e biti
odr`ana sredinom naredne nedelje,
u sredu ili ~etvrtak. „U Zakonu je ja-
sno definisana i mogu}nost da Vlada
Srbije uvede privremene mere. To je
samo jedna od mogu}nosti, nije im-
perativ ukoliko se na sednici ne od-
rede nova kadrovska re{enja ili po-
vu~e ostavka“, ka`e Mrdovi}. On do-
daje da je na op{tinskom odboru
SNS Priboja, kao predvodniku koali-
cione ve}ine, da zauzme stav i ponu-
di re{enja povodom nastale situacije.
U slu~aju uvo|enja privremenih me-
ra u op{tini Priboj bi nakon toga, u
zakonskom roku, bili raspisani lokal-
ni izbori. S. Bjeli}

petak, 27. januar 2017. III

Ovaj prilog sufinansira grad Novi Pazar
NOVI PAZAR DANAS

„Zone“ u 
Novom Pazaru 

Novi Pazar - Na tre}oj redovnoj
sednici Gradskog ve}a Novog Pazara
usvojen je Plan javnih nabavki za te-
ku}u godinu, kao i planovi i progra-
mi preduze}a i ustanova ~iji je osni-
va~ grad.

Ovogodi{nji plan javnih nabavki
obuhvata 167 miliona dinara ukupne
vrednosti, {to je prema re~ima ~lana
Gradskog ve}a Fevzije Muri}a, podlo-
`no izmenama u skladu sa bud`etskim
prilivom i drugim faktorima. „Preko 70
miliona od ovog iznosa planirano je za
infrastrukturni razvoj i to za komunal-
ne investicije, zavr{etak osvetljenja i
konstrukcije Atletskog stadiona. U ovaj
iznos ura~unati su tro{kovi u vezi sa ko-
lektorom u Gornjem [utenovcu i dru-
ge investicije“, rekao je Muri}.

Dvadeset miliona dinara odnosi se
na usluge koje }e grad, kroz rad ustano-
va i preduze}a, pru`ati gra|anima, dok
70 miliona ide na nabavku javnih do-
bara. „Re~ je o kapitalnim stvarima kao
{to je zavr{etak obdani{ta na [estovu i
nabavka opreme za to obdani{te. Dru-
go a ni{ta manje va`no je zavr{etak tra-
fostanice na Eroziji, kako bi se elektri~-
nom energijom snabdevao Gerontolo-
{ki centar. Uz trafostanicu je predvi|en
i neophodan dalekovod, {to iziskuje fi-
nansijska sredstva“, istakao je ~lan
Gradskog ve}a Fevzija Muri}.

Ve}e je usvojilo planove i programe
preduze}a i ustanova koji su prethod-
no uskla|eni sa bud`etskim sredstvi-
ma na lokalnom nivou. Neki od tih pla-
nova su, prema zaklju~ku ve}nika izu-
zetno optimisti~ni ali realni. Ovim po-
vodom, Muri} je rekao da je iz plana

daljeg rada kod velikog broja direktora
i ljudi zaposlenih u menad`mentu
preduze}a i ustanova vidljiva potreba
za dokazivanjem i delovanjem u cilju
ostvarivanja op{teg interesa. „Otvore-
no se mnogi od njih iznad svojih kapa-
citeta bore sa problemima koji im se
nalaze na putu rukovo|enja. Preduze-
}a gde je nemogu}e u punoj meri na-
platiti komunalne usluge, kao kod ispo-
ruke toplotne energije, hvataju se u ko-
{tac sa dugovanjima i drugim pote{ko-
}ama. Apelujemo i na gra|ane da izmi-
ruju svoje obaveze prema javnim ko-
munalnim preduze}ima, jer su usluge
efikasne a zastoj bi doveo do kolapsa na
nivou ~itavog grada i i{ao direktno na
{tetu gra|ana. Imajte u vidu da recimo,
uprkos niskim temperaturama nije bi-
lo zastoja u isporuci grejanja, da je vo-
dosnabdevanje uredno i sli~no“.

Ekonomskim parametrima je 2017.
godina prikazana kao restriktivna ali uz
odgovoran odnos svih zaposlenih u JP
i samih gra|ana, problemi nisu nere{i-
vi. Da se mo`e raditi i planirati pozitiv-
no dokaz su ustanove kulture, koje pre-
ma orijentaciji, u 2017. godini za gra|a-
ne kreiraju sijaset bogatih sadr`aja.
„Ustanove kulture za relativno malo
novca nude sjajne programe na{im su-
gra|anima, pru`aju mogu}nost izbora
i tako elimini{u mogu}nost da najmla-
|i svoje vreme provode na neadekva-
tan na~in. Cilj nam je da se u~enici i stu-
denti okrenu kulturi, obrazovanju i
vaspitanju, ne samo formalno, kroz
{kolski sistem nego i kroz niz drugih
aktivnosti“, zaklju~io je Muri}.

Informativna slu`ba grada

Usvojen Plan 
javnih nabavki 
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Novi Pazar - Novopazarci su ima-
li priliku da u`ivaju u pretpremijeri
novog doma}eg filmskog hita „Vra-
ti se Zone“. Karte su prodate re-
kordno brzo, a nezapam}ena gu`va
ispred Kulturnog centra pola sata
pre po~etka projekcije pokazala je
da u ovom gradu ima puno ljubite-
lja filmske umetnosti. Prikazivanju
filma su prisustvovali i glavni glum-

ci, koje je publika pozdravila dugim
aplauzom. Vi{e od decenije nakon
ekranizacije romana Stevana Srem-
ca scenaristi Ivana i Miroslav Miti}
napisali su pri~u o tome {ta se dogo-
dilo u braku ~uvenog para dve godi-
ne nakon ven~anja, a re`ija je pove-
rena Jugu Radivojevi}u. Film je sni-
man u osam gradova Srbije me|u
njima je i Novi Pazar. N. D. 

  tra`e da Rvovi} povu~e ostavku

mere u Priboju

    prekinuta nakon `u~ne rasprave

 optu`be vlasti i

 kandidat“

na{oj predizbornoj koaliciji ali on ta-
ko|e ima pravo na svoj mandat pa
mo`e potpisivati koalicioni sporazum

sa kim god hoce bas kao {to to mogu
raditi i ostale stranke. Li~no mislim da
je ovo jedan ru`an potez i ne podr`a-

vam ovakav na~in vo|enja politike ali
po{tujem njegovu odluku“, izjavio je
Paunovi}. S. D.

U novoj godini se 
nastavljaju partijske 
rasprave iz stare: Nova Varo{

Jo{ „merka“ koga }e podr`ati:
Sulejman Ugljanin 
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Prijepolje  - Bud`etom od sko-
ro milijardu i 100 miliona dinara
raspolaga}e prijepoljska op{tina
tokom ove godine. Vladaju}a ko-
alicija je planirani bud`et nazva-
la „realnim“, jer ga valja realizo-
vati tako da efekti budu vidljivi,
~ime }e se potvrditi valjanost pla-
niranog. Opozicija je na skup{tin-
skoj sednici, pak, tvrdila suprot-
no - da je nerealan. [to se ti~e
„strukture prihoda“ ona je goto-
vo nepromenjena. Transferna
sredstva sa nivoa dr`ave ~ine i da-
lje oko 60 odsto prihoda u prije-
poljskom bud`etu, a 22 odsto je
slede}i najzna~ajniji prihod od
poreza na zarade. Svi ostali lokal-
ni prihodi u~estvuju u bud`etu
do {est procenata.

Predsednik op{tine Dragoljub
Zindovi}, predstavljaju}i ovaj bu-
d`et odbornicima, kazao je da je
50 odsto sredstava namenjeno
investicijama. U devastiranoj, si-
roma{noj op{tini, bez industrije,
sve je zna~ajna investicija i goto-
vo sve se mo`e podvesti ~ak i pod
„kapitalnu“ investiciju. Zato nije
ni ~udo da se na spisku na{lo ~ak
96 planiranih „kapitalnih izdata-
ka“ za tri godine. Ako, pak, pogle-
damo direktne korisnike (Skup-
{tina op{tine, Op{tinsko ve}e,
Op{tinska uprava, predsednik
op{tine, op{tinski pravobranilac)
predvi|eni rashodi ve}i su nego u
prethodnom bud`etskom perio-
du ali ne mnogo, jer je i bud`etski
prihod planiran skoro na pro{lo-
godi{njem nivou. Ina~e, iz pro{le
godine preneto je 90 miliona di-
nara. Nije imalo gde da se utro{i?
Nemamo projekte? Lo{e se plani-
ra? Neka su samo od pitanja. 

Ali vratimo se „stalnim kori-
snicima bud`eta“. Najvi{e bu-
d`etskih sredstava opredeljuje se
za rad Op{tinske uprave, oko 182
miliona dinara. Za rad Skup{tine
op{tine planirano je ne{to vi{e od
14 miliona dinara, a tri miliona
manje za rad Op{tinskog ve}a.
Skoro devet i po miliona planira-

no je za kabinet predsednika op-
{tine. Uz izmenjeni zakon vezan
za ukidanje Direkcije za izgrad-
nju, ne{to su izmenjeni i na~ini
na koje se raspore|uju sredstva
za ulaganja u infrastrukturu. Ta
stavka je poprili~na i iznosi oko
228 miliona dinara. I upravljanje
gra|evinskim zemlji{tem ima}e
svoj „bud`etski razrez“ od oko 77
i po miliona dinara. 

Zna~ajna sredstva planirana
su za osnovne {kole, oko 127 mi-
liona dinara, dok tri srednje {ko-
le mogu ra~unati sa 42 miliona
dinara. Za sport }e se ponovo iz-
dvojiti 26 miliona dinara, odno-
sno milion vi{e nego za rad Do-
ma zdravlja. Socijalna za{tita fi-
nansira}e se iz bud`eta sa oko 34
miliona dinara. Ovim je obuhva-
}en prevoz u~enika (15 i po mili-
ona dinara), u~eni~ke stipendije
({est i po miliona dinara), nakna-
da porodiljama ( {est miliona di-
nara), te u~e{}e u programima
vantelesne oplodnje ( pet i po mi-
liona dinara). Centar za socijalni
rad raspolaga}e sa 21 milion di-
nara koje }e raspore|ivati za one
oblike socijalnih davanja koji su
predvi|eni op{tinskom odlu-
kom. Kad je re~ o indirektnim
korisnicima, zanimljivo je da su
zna~ajno porasla planirana sred-

stva za Turisti~ku organizaciju u
odnosu na dosada{nja, skoro du-
plo, odnosno iz bud`eta se plani-
ra utro{iti skoro 14 miliona dina-
ra. Dom kulture }e raspolagati sa
30 miliona, Biblioteka sa 17, a
Muzej za 13 miliona dinara. 

Svakako da je za gra|ane zna-
~ajno koje }e se i sa koliko para iz

bud`eta finansirati delatnosti JKP
„Lim“. Kako se da pro~ita iz Od-
luke o bud`etu za 2017. godinu,
ovom preduze}u iz bud`eta sle-
duje oko 48 miliona dinara. Za
odr`avanje javne higijene plani-

rano je 22 i po miliona dinara. Za
odr`avanje sistema za vodosnab-
devanje {est miliona, koliko i za
kanalizaciju, dok }e se javna ra-
sveta odr`avati sa oko sedam mi-
liona dinara, ali zato 22 miliona
dinara tro{i sve {to se osvetljava u
gradu, odnosno prigradskim na-
seljima. Kako pi{e u obrazlo`enju
Odluke, o bud`etu za 2017. godi-
nu, bila je neophodna u{teda kad

je re~ o subvencijama, tako da
ukupna sredstva iznose 43 milio-
na dinara, od toga po 15 miliona
za poljoprivredu i vodosnabdeva-
nje, 10 za podr{ku zapo{ljavanju
i tri miliona za javni prevoz.

Planirana teku}a bud`etska
rezerva iznosi 18 miliona dinara,
a stalna 3.800.000 dinara .

„Lista“ kapitalnih izdataka je
povelika i sadr`i ~ak 96 stavki, ko-
je }e biti pokrivene sa 282 miliona
dinara, ukoliko se plan ostvari.
Apsolutno najve}a investicija je
izgradnja puta Kolovrat-Selja{ni-
ca za {ta je planirano da se ulo`i

50 miliona dinara samo ove godi-
ne. Sve ostale pojedina~ne investi-
cije ne prelaze, prema planu, 17
miliona dinara, koliko se o~ekuje
da bude investirano u kona~nu
adaptaciju zgrade Op{tinske
uprave ili gradske ku}e koja se
„adaptira“ ve} celu deceniju ali ni-
kako i da se dovede u stanje kakvo
dolikuje takvom objektu. 

Indira Had`agi}-Durakovi} 

Petnjica - NVO Centar za kulturu - Bihor ne-
davno je objavio knjigu poezije Faiza Softi-
}a,“Dok vode teku“. Mada je ~itala~koj publici
poznat po proznim djelima koja su prevo|ena na
nekoliko stranih jezika, prema rije~ima knjì ev-
nih kriti~ara Softi} je prvenstveno pjesnik. Knji-
ga, koju ~ini 90 pjesama, objavljena je u okviru

edicije „Poetska sehara 
ku“ uz podr{ku Fonda 
manjinskih prava. „Po lo
saca uvijek se ,,otimaju’’ 
Takav je slu~aj i sa Faizo
zija mo`e ~itati sa nacion
nogorske, bo{nja~ke, al

Za {ta }e se u Prijepolju tro{iti bud`etske pare u 2017. godini

Turisti~ka organizacija 
se dobro „oparila“

Za rad Op{tinske uprave najvi{e, 
oko 182 miliona dinara 

Na spisku ~ak 96 „kapitalnih izdataka“ 
planiranih u naredne tri godine 

Za {kole oko 170, za sport 26, 
socijalnu za{titu oko 34 miliona dinara

Vi{e za informisanje 
Ina~e, posle deset godina, koliko je za informisanje bivalo namenje-

no tek tri miliona dinara, po ~emu je prijepoljska op{tina bila me|u po-
slednjim u dr`avi, a prethodne dve godine sredstva su bila ~ak i smanje-
na, ovoga puta koalicija na vlasti je smatrala da informisanje zaslu`uje
ozbiljniji tretman, te }e projekti iz ove oblasti biti podr`ani sa {est mili-
ona dinara. 

Rekordna poseta skijali{tim

Sneg i s
zima mnog

Ro`aje, Sjenica - Sneg i ledeni
dani mnogima stvaraju proble-
me, ali nekima i prijaju. Ski staze
pored Ro`aja i Sjenice pro{log vi-
kenda su tako bele`ile veliku po-
setu. Skijali{te na Turjaku, pored
Ro`aja, na nadmorskoj visini od
1.250 do 1.450 metara, obnovlje-
no je poslije 13 godina i ve} je po-
stalo omiljeno mjesto za skija{e.
Prema procjeni ro`ajskih vlasti,
skijali{te je u nedelju posjetilo vi-

{e od 2.500 gostiju. Obzirom na
povoljne vremenske prilike i do-
voljnu koli~inu snijega, sezona
skijanja }e potrajati a pozicija ski-
jali{ta i geografski polo`aj, omo-
gu}avaju da se za kratko vrijeme
sti`e do skijali{ta kako iz Ro`aja
tako i iz pravca Berana. „Najjefti-
niji ski pas u regionu te dobra re-
storanska usluga i besplatan par-
king, tako|er su dobar razlog da
na{e skijali{te bude obavezna de-

Rekordna posjeta: 
Skijali{te na Turjaku

Protest NVO Sjever i podsje}anje na pre

Treba li svi da
u „dolinu

Pljevlja - Mre`a NVO Sjevera
ponovo je optu`ila Narodni mu-
zej Crne Gore da je „oskrnavilo,
ukralo i odnijelo“ ste}ke iz sela u
okolini Pljevalja 2012. godine na
Cetinje, gdje se i danas nalaze u
dvori{tu Biljarde. „Narodni mu-
zej Crne Gore je 25. septembra
2012 godine iz sela u okolini
Pljevalja odnio ste}ke, nakon
upada sa dizalicom i kamionom,
i sa seoskog groblja odnio nave-
dene ste}ke, koji su odne{eni na

Cetinje i izlo`eni u dvori{tu Bi-
ljarde. Ukradeno je ukupno pet
ste}aka, od ~ega po dva iz sela
Mataruga i Marine {ume, a je-
dan iz Potkrajaca“, navodi se u
saop{tenju.

Isti~u i da su nadle`ni izjavili
da je sve sprovedeno u skladu sa
va`e}im Zakonom i pitaju „da li
bi ti isti nadle`ni reagovali da mi
pokupimo neki eksponat sa loka-
liteta Duklje ili neki nadgrobni
kamen, recimo sa Lov}ena, i no-

Poezija FaPLATE I DALJE ZAOSTAJU
Novi Pazar - Prema podacima Republi~kog zavoda

za statistiku, prose~ne decembarske plate u sand`a~kim
op{tinama iznosile su 38.000 dinara i bile su oko 4.000
dinara ve}e od novembarskih. Pored toga, zna~ajno zao-
staju za republi~kim prosekom zarada, koji je iznosio
53.456 dinara. Ubedljivo najve}e plate u pro{lom mese-
cu u sand`a~kim op{tinama imali su ̀ itelji Tutina (44.300
dinara), a iza njih su Sjeni~ani sa 39.600 i Novovaro{ani

sa 38.000 dinara. Mese~na primanja gra|ana Prijepolja
i Novog Pazara su oko 37.000 dinara, a Priboja 33.000 di-
nara. Najve}e plate u Srbiji imaju `itelji beogradske op-
{tine Sur~in (95.908 dinara).

MA[INE IDU NA RECIKLA@U
Novi Pazar - Vi{e od 50 ma{ina i druge opreme Tek-

stilnog kombinata „Ra{ka“ prodato je za 11,7 miliona di-
nara kompaniji „Garanti metal“ iz Beograda koja se bavi

recikla`om, saznaje radio Sto plus. Javno nadmetanje
odr`ano je 16. januara u prostorijama Agencije za licen-
ciranje ste~ajnih upravnika, a cena po kojoj su ma{ine
prodate je bila i po~etna na licitaciji. Firma „Garanti me-
tal“ u vlasni{tvu je trojice turskih dr`avljana, Ismaila Ko-
~aba{a i Berata i Kandila I{a{ira. Ina~e, procenjena vred-
nost prodatih 57 ma{ina i druge opreme je oko 22,4 mi-
liona dinara {to je, prema mi{ljenju Odbora poverilaca TK
„Ra{ka“, daleko ispod njihove realne vrednosti.

U DVE RE^I

I dalje oko 60 odsto prihoda sti`e od
Republike: Zgrada prijepoljske uprave
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Beograd - Hvala svim dobrim
ljudima {irom sveta koji i u ovim
te{kim vremenima, u kojima je
„~ovek ~oveku vuk“, poma`u
drugima i u kojima se nije izgubi-
la dobrota, poru~io je Hido Mu-
ratovi}, humanitarac iz Novog
Pazara, dobitnik Virtus nagrade
za filantropiju Trag fondacije.
Pro{log vikenda je u beograd-
skom hotelu „Kraun plaza“, Trag
fondacija po deseti put dodelila
Virtus nagrade za filantropiju
kompanijama, malim i srednjim
preduze}ima i pojedincima, koji
su tokom 2016. godine promovi-
sali dru{tveno odgovorno poslo-
vanje i podr`ali neprofitne akcije
ili organizacije od op{teg dobra i
interesa. Me|u dobitnicima bili
su, pored ostalih Hemofarm, Te-
lekom, kompanija KPMG, Ringi-
er, a gostima i govornicima Ana
Brnabi}, ministarka za dr`avnu
upravu i lokalnu samoupravu,
ameri~ki ambasador Kajl
Skot, Oskar Bene-
dikt, zamenik {e-
fa Delegacije
EU u Srbiji,
izvr{na di-
rektorka or-
ganizatora
Trag fonda-
cije Biljana
Daki} \or|e-
vi}.

Muratovi} je
dobitnik nagrade
za pojedince, a njegov
rad je specifi~an i vrlo efika-
san. Iza Muratovi}a, naime, ne
stoji velika organizacija ni dona-
tori, ve} je on „sam svoj majstor i
gazda“. Ovaj 57-godi{nji Novo-
pazarac davno je napustio trgovi-
nu i ve} 20-ak godina obilazi sta-
re i siroma{ne na Pe{terskoj viso-
ravni, Novom Pazaru, Sjenici,
Tutinu, okolini. Po~eo je tako {to
je, otkupljuju}i }ilime za prodaju,
obilazio planinska sela po Pe{te-
ru. Video je puno usamljenih i si-
roma{nih ljudi, kojima je sponta-
no po~eo da poma`e. Ode jedne

nedelje, kupi
}ilim ru~ne

izrade, sle-
de}e po-
seti istu
porodicu
i donese
im, zavi-

sno od po-
treba, obu-

}u, ode}u,
hranu... Onda je

na Regionalnoj TV
Novi Pazar imao emisiju o

„Zaboravljenim ljudima“, starci-
ma koji ostatak `ivota provode
sami u siroma{tvu ili porodicama
i deci po seoskim zabitima koji-
ma je pomo} neophodna. 

Emisiju odavno nema, ali je
svoje aktivnosti pro{irio uz po-
mo} interneta, fejsbuka, jutjuba,
kao i medija koji su nastavili da
izve{tavaju o njegovim dobro~in-
stvima. Najpre su njegovi Pazar-
ci, po~eli da podr`avaju njegov
rad, tako da su, zavisno od mo-
gu}nosti dostavljali pomo} za si-

roma{ne. Lokalni biznismeni u
name{taju, beloj tehnici, novcu,
drugi skromnijih mogu}nosti do-
nose Hidu garderobu i obu}u, a
on onda nosi onima kojima je ta-
kva pomo} najpotrebnija. Uklju-
~ila se i dijaspora. Vide na inter-
netu kome Hido poma`e ili pro-
~itaju u frankfurtskim Vestima i
{alju novac. Ko koliko mo`e,
100,200,300 evra, dolara, iz Ne-
ma~ke, [vajcarske, Austrije, Ka-
nade, Australije, SAD... Bo{njaci,
Srbi, muslimani, hri{}ani. Zna se
da je Hido Muratovi} iskren i po-
{ten i da pomo} ne uzima za sebe
ve} dostavlja siroma{nim. 

Tako je nekoliko dana pre no
{to je do{ao u Beograd na dodelu
pomo}i posetio Fatu Vu~elj, Ki-
metu Gri{evi}, Hankiju Ramovi},
Hankiju Kurtanovi}, starice koje
same `ive u selima Gornje Pe{te-
ri. Na temperaturu koja se spusti
i na minus 26 nije im lako. Doneo
im hranu, ode}u i nov~anu po-
mo}. „Kako si, Fato? Bila si bole-
sna?“, pita Hido Muratovi} Fatu

Vu~elj iz sela Brni{evo na Pe{te-
ru. „Popustilo me {to ste vi do{li“,
odgovara mu Fata, koja se raduje
{to je Hido, sa saradnikom i pri-
jateljem Avdom posetio i doneo
joj televizor, ode}u, namirnice
„ko da ovde `ivi 20 roblja, a ne ja
sama“. Hankiji Kurtanovi} je Hi-
do, uz pomo} donatora, pre dve
godine izgradio i ku}u. Pre toga je
`ivela u brvnari. Muratovi} je si-
roma{nim ljudima tog kraja iz-
gradio 30 ku}a. Me|u njima je i
porodica Zejta i Aj{e [krijelja iz
Veljeg Polja kod Tutina, koja se
posle 15 godina mu~nog ̀ ivota u
da{~ari od 20 kvadrata, sa sed-
moro dece, pre dve godine useli-
la u ku}u koju im je izgradio i
opremio Hido Muratovi}, uz po-
mo} „dobrih ljudi {irom sveta“. 

Stanki Bakra~evi} iz golijskog
sela Tu{imnja Muratovi} je one-
mogu}io da dobije struju. Skupio
je sredstva od kojih je uplatio pri-
klju~ak, kupio televizor i sve {to je
bili potrebno za unutra{nje rado-
ve. Pomogla mu je i Elektrodistri-
bucija iz Novog Pazara je iza{la u
susret, rekao je ovaj dobrotvor.
Tako je ova 80-godi{nja starica
koja `ivi u tro{nom ku}erku do-
bila struju. „Ba{ sam mislila da }u
da umrem, a ne}u do~ekati da vi-
dim struju. Ovo je prva Nova go-
dina da sam je do~ekala a da
imam struju i da ~ujem {ta se do-
ga|a i da se vi{e ne radujem samo
novinama nego da vidim ne{to
na televiziji. Meni je ovo prvi put
da ̀ ivim kao ostali svet“, govorila
je Stanka. Deveto~lana porodica
Jeli}, sa Gornje Pe{teri jo{ nije te
sre}e. I dalje `ive bez struje. Mu-
ratovi} se nada da }e i njima
uspeti da uvede struju. Do tada ih
obilazi, donosi pomo}. Nedavno
je male Jeli}e obradovao novogo-
di{njim paketi}ima, a njihovu
majku sa 1.000 dolara koje su im
humani ljudi poslali iz Australije.
Ali, struja jo{ ne sti`e u njihov vi-
{e nego skromni dom. 

S. Bi{evac

- Dok Bihorske vode te-
za za{titu i ostvarivanje

ogici stvari oko dobrih pi-
nacionalne knjì evnosti.

om Softi}em, ~ija se poe-
nalnim predznakom cr-
i i sa regionalnim pred-

znakom bihorske. Softi} zbilja po osobenostima
svoje poezija jeste sve od pomenutog, no i mno-
go vi{e od toga; te mo`da u tom vi{em mo`da se
nalazi najjednostavniji na~in za svrstavanje nje-
gove pripadnosti, pa mo`emo zaklju~iti da je naj-
bolje da ga ~itamo kao evropskog pisca’’, zapisa-
la je u recenziji Ksenija Rako~evi}. C.D. 

Hido Muratovi} dobitnik Virtus nagrade za filantropiju Trag fondacije

Dobro~initelj iz Novog Pazara 
Paketi}i za male Jeli}e: Ova deveto~lana
porodica sa Pe{teri jo{ ~eka struju 

Izgradio joj ku}u, uz pomo} „dobrih ljudi“:
Hankija Kurtanovi} i Hido Muratovi} 

Muratovi} 
je, uz pomo} 

donatora, 
siroma{nim 

ljudima Pe{tera 
izgradio 
30 ku}a
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ma pored Ro`aja i Sjenice

sibirska 
gima prija

stinacije za sve zaljubljenike u ski
sport i lijepu prirodu“, navode u
ro`ajskoj upravi.

Tokom pro{log vikenda gu-
`va je bila i na @ari, kod Sjenice.
Direktor Ustanove za sport Mir-
sad Hod`i} je radiju Sto plus re-
kao da neta~an broj posetilaca,
ali je siguran da je rekordan. Ski
centar „@ari“ raspola`e jednom
stazom za alpsko skijanje, duga
je oko 1.200 metara, a posetioci-

ma ovog centra na raspolaganju
je i staza za biatlon. Na stazi za
alpsko skijanje ima dovoljno
snega i ski lift, koji se od ove se-
zone napaja elektri~nom energi-
jom, dobro funkcioni{e. „Celo-
dnevno kori{}enje ski lifta ko{ta
500 dinara, ali je ovu uslugu mo-
gu}e koristiti i pola dana za 250
dinara. Deci do 12 godina ne na-
pla}ujemo kori{}enje ski lifta“,
rekao je Hod`i}. S. D.
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eno{enje ste}aka iz Pljevalja na Cetinje

a se preselimo 
 bogova“

}u ponesemo za Pljevlja? Bili bi
okarakterisani kao lopovi i varva-
ri, izbila bi revolucija zbog na{eg
vandalizma, bili bi konstantno
pominjani i prozivani po mediji-
ma, sa ko zna kakvim sve naslo-
vima dok ne dobiju svoje nazad,
a ne bi nas ni zaobi{le krivi~ne
prijave“. Iz NVO isti~u da ako se
mijenja lokacija vrijednih kultur-
nih spomenika pod izgovorom
za{tite ili restauracije kulturno-
istorijskih spomenika {to je u

obavezi dr`ave, to se mo`e uradi-
ti i na prvobitnom lokalitetu.
Mre`a NVO Sjevera smatra da je
i u ovom slu~aju rije~ o diskrimi-
naciji siroma{nijeg, sjevernog di-
jela Crne Gore. „Treba li sve po
Crnoj Gori {to vrijedi, da se po-
kupi i donese u „dolinu bogova“,
pa onda da se svi preselimo u
Podgoricu? Ali ni seobe na{e im
ne valjaju, samo bogatstvo koje
}e iskoristi za li~nu korist“, poru-
~uju u ovom saop{tenju. C.D.

iza Softi}a
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Bijelo Polje- U Bijelom Polju je u po-
nedeljak obilje`eno jedanaest godina
od ̀ elezni~ke nesre}e na Bio~u u kojoj
je poginulo 47 putnika, a vi{e od 200
povrije|eno. Porodice stradalih polo-
`ile su cvije}e na spomenik, a po{tu
poginulim odali su mnogi gra|ani, po-
liti~ari, privrednici, me|u kojima i
predsjednik op{tine Bijelo Polje Alek-
sandar @uri}. Vijenac je u ime Vlade
Crne Gore polo`ila delegacija u kojoj
su, osim ministra saobra}aja i pomor-
stva Osmana Nurkovi}a, bili i ministar

unutra{njih poslova Mevlu-
din Nuhod`i}, ministarka
javne uprave Suzana Pri-
bilovi}, kao i predstavni-
ci menad`menta `elje-
zni~kih preduze}a. 

Predsjednik NVO „Voz
neprebola“, Goran Vojinovi}

kazao je da ni poslije 11
godina nije utvr|eno
kako je do{lo do
ove `eljezni~ke
nesre}e i poru~io
da }e rodbina
poginulih nasta-
viti da se bori za
istinu. Vojinovi}
je optu`io nadle-
`ne dr`avne institu-
cije za neprofesiona-
lan i nekorektan odnos.

Ova nevladina organizaci-
ja zahtijeva obnavljanje
sudskog postupka i
podnesak sa, kako tvr-
de, relevantnim dokazi-

ma podnijeli su vrhov-
nom dr`avnom tu`iocu

prije dvije godine, ali do da-

nas se ni{ta nije po-
mjerilo s mrtve ta~-

ke. Zbog `elje-
zni~ke nesre}e
ne Bio~u, ma{i-
novo|a Slobo-
dan Drobnjak
osu|en je na {e-
stogodi{nju ka-

znu zatvora, dok
je 11 rukovodilaca

i zaposlenih u `elje-
znici oslobo|eno odgo-

vornosti.
- Ima li u vama bar malo ljudske sa-

vjesti, ~asti, hrabrosti i profesionalizma
kada bje`ite od ljudi, istine i pravde.
Za{to se krijete iza svojih slabosti, ku-
kavi~luka, karijera i zvanja. Svih ovih
godina stojimo pred vama iznose}i do-
kaze, probleme i propuste. Na malo to-
ga ste odgovorili ili reagovali, prije sve-
ga kao ljudi, ako ste ljudi, ali i institu-
cije, ako to u pravom smislu i jeste, is-
takao je Vojinovi} i izrazio nadu da }e
se ipak pokazati da u Crnoj Gori posto-
je zakonodavna, sudska i izvr{na vlast.
„Poka`ite da je dr`ava ja~a od pojedi-
naca, istina od la`i, pravo od nepravde.
Tra`imo odgovore na na{a pitanja i
dokaze“, dodao je Vojinovi}. C.D. 

Pljevlja - Predstavnici Ministarstva poljopri-
vrede i ruralnog razvoja po~eli su sa predstavlja-
njem projekta „IPARD like 2.2“ po crnogorskim
op{tinama. Prezentacija za potencijalne korisni-
ke sa podru~ja pljevaljske op{tine odr`ana je u
utorak u sali Skup{tine op{tine Pljevlja.

Predstavnici Ministarstva poljoprivrede i ru-
ralnog razvoja saop{tili su potencijalnim kori-
snicima projekta da }e na terenu biti na raspo-
laganju stru~ne i savjetodavne slu`be Ministar-
stva, kako bi im pravovremeno dali savjete, su-
gestije, poja{njenja definisanih procedura, a u
narednoj fazi pomogli i u pripremi aplikacija za
javni poziv za dodjelu podr{ke kroz ovaj proje-
kat. „Jedan od klju~nih ciljeva info - kampanje
je stvaranje ambijenta da {to vi{e proizvo|a~a u
Crnoj Gori iskoristi mogu}nost da unaprijedi
djelatnost kojom se bavi i da se povuku sva ras-

polo`iva bespovratna sredstva koja su obezbije-
|ena od Evropske unije. Projekat IPARD like 2.2
finansira EU iz bespovratnih fondova u iznosu
od 2,8 mil evra, uz dodatna sredstva iz nacional-
nog bud`eta. Prera|iva~i, odnosno subjekti u
poslovanju sa hranom, mogu da investiraju mi-
nimalno 15.000 evra, a maksimalno 250.000
evra. Oni koji ispune uslove poziva i ugovore in-
vesticiju dobi}e povrat sredstava u iznosu od 50
odsto investicije“, kazala ja Danka Perovi} iz Di-
rekcije za pla}anje.

- Cilj podr{ke je ja~anje subjekata u poslova-
nju hranom `ivotinjskog i biljnog porijekla i do-
stizanje nacionalnih i EU standarda, kroz podi-
zanje nivoa higijenske i zdravstvene ispravnosti
hrane. O~ekivani efekti su rast konkuretnosti u
svijetlu pristupanja tr`i{tu EU, ja~anje sektora
proizvodnje hrane u Crnoj Gori, kroz stvaranje

dodate vrijednosti i mogu}nosti za smanjenje
spoljnotrgovinskog deficita, istakla je Perovi}eva.
Iz Ministarstva nagla{avaju da {ansu da unapri-
jede svoje poslovanje kroz ovaj poziv za dodjelu
podr{ke imaju pravna lica, preduzetnici i primar-
ni proizvo|a~i iz sektora vezanog za mlijeko, ri-
barstvo i akvakulturu. Iz sektora hrane biljnog
porijekla i gljiva korisnici mogu biti oni koji se ba-
ve preradom i pakovanjem primarnih poljopri-
vrednih proizvoda: vo}a, povr}a, gljiva, aroma-
ti~nog i ljekovitog bilja, maslinovog ulja i drugih
proizvoda od maslina i vina. Podr`avaju se i kla-
nice, a u tom dijelu korisnici mogu biti fizi~ka li-
ca ili privredna dru{tva, koji se bave uzgojem go-
veda, ovaca, koza, tovnih piladi i }uri}a, i svinja.
Za u~e{}e u projektu zainteresovani se mogu pri-
javiti od 1. februara do 31. marta.

J. Durgut

Bijelo Polje - Dvadesetak majki ko-
jima su umanjenje naknade za troje ili
vi{e djece protestovale su ispred zgra-
de Op{tine u Bijelom Polju, apeluju}i
tom prilikom na majke da ne potpisu-
ju ugovor o smanjenju primanja sa
Centrom za socijalni rad. Jedna od
njih, Rosanda Pekovi} je za RTV Crne
Gore izjavila da je umanjivanje nakna-
da za majke neprihvatljvo te da je iz-
nos naknade trebalo uve}ati a nikako
smanjiti, nazvav{i naknadu vrstom so-
cijalne pomo}i.

Pekovi} je kazala da su brojne maj-
ke iz Bijelog Polja iznendili i uznemiri-
li telefonski pozivi iz Centra za socijal-
ni rad kojim se pozivaju da potpi{u no-
vi ugovor u koji je unijet manji iznos
budu}e naknade. Izmjenama Zakona
o socijalnoj i dje~ijoj za{titi i bud`etom
za 2017. Crna Gora je, krajem decem-
bra, smanjila nov~anik naknadi za
majke troje i vi{e djece za oko 25 odsto.
Tako su naknade koje su iznosile 336
evra smanjene na 264, a sa 192 evra na
144 evra. C.D.

Akcija u Plavu 
Plav- U organizaciji Udru`enja dobrovoljnih davalaca krvi Plav, povodom godi-

{njice `eljezni~ke nesre}e na Bio~u, u plavskom Domu zdravlja organizovana je
sedma po redu akcija dobrovoljnog davala{tva. Akciji, pod nazivom „Bio~e 2006“,
prijavilo se oko 70 davalaca, a krv je dalo njih 58.

Zbog 
nesre}e je 

ma{inovo|a Slobodan
Drobnjak osu|en na 
{estogodi{nju kaznu

zatvora, dok je 
11 rukovodilaca i 

zaposlenih u ̀ eljeznici
oslobo|eno 

Godi{njica `elezni~ke nesre}e na Bio~u u kojoj je poginulo 47 putnika

Ro|aci stradalih tra`e
novu istragu

NVO "Voz 
neprebola" 

zahtijeva 
obnavljanje 

sudskog 
postupka

Protest majki zbog
smanjenih naknada

Petnjica - Delegacija lokalne upra-
ve i Udru`enje boraca narodnooslo-
bodila~kog rata i antifa{ista iz Petnji-
ce, polo`ili su cvije}e na spomen obe-
le`je u Donjoj Vrbici, podignuto u
~ast poginulim partizanima. Delega-
ciju je u ime udru`enja predstavljali
Faik Adrovi}, predsjednik, Safet Plja-
ki}, sekretar ovog udru`enja, kao i
njihovi ~lanovi. U ime op{tine cvije}e
su polo`ili Muslija Kali}, potredsjed-

nik op{tine, Sinan Tiganj, direktor
Centra za kulturu. Spomen plo~a se
nalazi u mjestu Kraci, ispod zaseoka
Seli{ta, a podignuli su je Savez boraca
Ivangrada 1962. godine u znak se}a-
nja na 32 borca ^etvrte proleterske
brigade kao i 30 italijanske partizan-
ske brigade „Garibaldi“, koji su pogi-
nuli u ovom kraju, januara 1944. u
borbi protiv fa{isti~kih okupatora i
doma}ih izdajnika. S.D. 

Se}anje na 
poginule partizane

Sedam biv{ih radnika 
pljevaljskog „Vodovoda“ 
otpu{teno pred Novu godinu 

Tu`e biv{e
preduze}e 

Pljevlja - Radnici pljevaljskog „Vodo-
voda“ koji su krajem pro{le godine ostali
bez posla nakon {to su progla{eni tehno-
lo{kim vi{kom, podnijeli su tu`bu protiv
tog preduze}a. Tvrde da su nezakonito ot-
pu{teni i da su zbog toga odlu~ili da po-
krenu sudski spor. Sedmorici otpu{tenih
radnika prije Nove godine ispla}ene su ot-
premnine u iznosu od 9.000 evra.

Kako pi{u podgori~ke Vijesti, prema
novom pravilniku o organizaciji i siste-
matizaciji radnih mjesta, predvi|eno je da
u „Vodovodu“ radi 111 radnika - za oko
20-ak manje u odnosu na broj zaposlenih
od prije dvije godine. U izvje{taju o radu
„Vodovoda“ koji je potpisao izvr{ni direk-
tor ^edo Gospi}, navedeno je da je to op-
timalan broj izvr{ilaca za uspje{no ostva-
rivanje javnog interesa u kontinuiranom
snabdijevanju pitkom vodom i odvo|enju
otpadnih voda na gradskom podru~ju
Pljevalja. U „Vodovodu“ o~ekuju da }e
nakon nekoliko godina izrazito negativ-
nog poslovanja, ovu zavr{iti bez gubita-
ka.“Za potrebe rje{avanja vi{ka zaposle-
nih dru{tvo se moralo zadu`iti u iznosu
od 120.000 evra. S obzirom da je u aprilu
2016. Vlada donijela odluku o iznosu ot-
premnine za zaposlene u javnom sektoru,
„Vodovod“ }e morati opredjeliti i dio
sredstava iz teku}eg poslovanja, po{to su
prema toj odluci otpremnine mnogo ve}e
od planiranih“, navodi Gospi} u izvje{ta-
ju, a prenose Vijesti. C.D. 

Projekat bespovratne pomo}i poljoprivrednicima 

[ansa za razvoj sela

Iskoristiti {ansu: Poljoprivrednici mogu da ra~unaju
na povrat sredstava u iznosu od 50 odsto investicije



Novi Pazar - Vreme kada je Azra
Eminovi} postavila neke pionirske i ju-
niorske atletske rekorde odavno je
pro{lo, ali njima vreme nije pro{lo. Ta-
da{njem ~udu od deteta sme{ila se bli-
stava sportska karijera. Najednom, u
22. godini `ivota Eminovi}eva donosi
odluku da je porodica va`nija od spor-
ta. U zenitu karijere napu{ta atletiku,

kojoj ostavlja pionirske rekorde Srbije
na 2.000 (6:10,61 - Beograd 2001.) i
3.000 metara (9:22,77 u rumunskom
gradu Konstanci - 2003. godine), kao i
juniorska i mla|e juniorska rekordna
vremena na 2.000 (6:07,03 - Senta
2005. godina). U me|uvremenu za-
snovala je porodicu i rodila dve k}erke.
Taman kada su se medijski poslenici

po~eli pitati, gde je i {ta radi, `ele}i da
je na sportske stranice vrate kroz ru-
briku - kucamo na vrta zaboravljenih
asova, Azra se pod udatim prezime-
nom Nurkovi} pobrinula da u mediji-
ma postane prisutna ne po vremeplo-
vu, ve} po onome {to trenutno radi.
Krajem pro{le godine se posle {est leta
odsustvovanja vratila na stazu, re{ena
da ovo bude godina koja }e se, izme|u
ostalog, pamtiti i po njenom atletskom
povratku. Trenira sa Safetom Maljev-

cem u AK Pazar i `eljno i{~ekuje nove
nastupe. U prvom ovogodi{njem, sada
28-godi{nja atleti~arka dokopala se po-
bedni~kog postolja.

Kod nas atletska sezona tradicio-
nalno po~inje uli~nom trkom u Mr-
sa}u kod Kraljeva. Tre}e mesto na
njoj smatra{ uspehom, ili?

- Prezadovoljna sam. U punom sam

treningu i realno u ovom trenutku
Amela Terzi} i Teodora Simovi} su is-
pred. Nisam nezadovoljna ni zaostat-
kom za njima, 29 i 18 sekundi.

Pre prelaska na stazu slede jo{
dva do tri ispita van tartana. O~e-
kivanja?

- Ve} danas na Svetosavskoj trci u
Valjevu i na Belom krosu u Ko{utnja-
ku 12. februara, bi}u jo{ bolja. Pozna-
jem te staze, jeste bilo davno, ali pobe-
|ivala sam u obe trke. Ne ka`em da }u

pobediti i sada, ali da }u najboljima bi-
ti jaka konkurencija - ho}u. Sve {to sa-
da radim je u sklopu krajnjeg cilja da
na stazi budem ona prava. Vidim sebe
u vrhu na 5.000 metara, za po~etak bit-
no je da rezultat spustim na ispod 17
minuta, posle toga sve }e biti lak{e. Mi-
slim da mi je na toj distanci mesto u re-
prezentaciji.

Kakav preokret se dogodio u glavi
Azre Nurkovi}, koji te je posle dugog
odsustvovanja ponovo doveo na stazu?

- Ni{ta se nije dogodilo odjednom.
U martu pro{le godine ~vrsto sam od-
lu~ila da se vratim atletici. @elela sam
da radim kao trener u klubu u kojem
sam napravila svoje najve}e rezultate.
Razgovarala sam sa Rifatom Zilki}em
i nisam ni slutila da za mene nema me-
sta u AK Novi Pazar. Uglavnom, nisam
nai{la na razumevanje, iz kojih razloga
stvarno ne znam. Posle samo jedne re-
~enice lako sam se dogovorila sa Safe-
tom Maljevcem doajenom novopazar-
ske atletike. Njegov klub Pazar, koji je
u tom trenutku bio u statusu mirova-
nja, {irom mi je otvorio vrata. Posle sa-
mo nekoliko dana u meni se ponovo
probudila `elja da nastavim tamo gde
sam stala. Nisam pogre{ila, sti`em da
radim na sebi i sa drugima. Ni sa jed-
nog od ~etiri RTS-ova krosa moja no-
va ekipa nije se vratila bez medalje. Ti
rezultati su mi dali za pravo, i sad ka-
`em - pogodila sam u centar mete. U

prvom sam bila deseta, pa, osma, on-
da {esta i na kraju peta. S tim rezulta-
tom dokopala sam se mesta u repre-
zentaciji Srbije za Balkanski kros u ]u-
priji. Na`alost, iz meni potpuno neja-
snih razloga poziv je izostao. Mogu sa-
mo da naga|am za{to sam zaobi|ena.
Neka, vrati}e mene rezultati u repre-
zentaciju. Ozbiljna sam, da nisam ne bi
samo za nekoliko meseci sa 65 do{la na
51 kilogram telesne te`ine.

Ipak, mnogi i dalje misle da moti-
vi za povratak atletici stanuju na ne-
kom drugom mestu

- Ni~ega zagonetnog nema. Shvatila
sam da su porodica i atletika moj `ivot
i da mogu zajedno. Naravno, `elim i
svim nevernim Tomama da doka`em
da u ovom sportu imam jo{ {to {ta da
ka`em. U mom privatnom `ivotu se
mnogo toga promenilo, {to ne bi mo-
glo da se ka`e za dugopruga{ku konku-
renciju u zemlji. Vidim sebe kao neko-
ga ko mo`e mnogo toga da promeni na
5.000 metara. Prosekom se nikada ni-
sam zadovoljavala pa ne}u ni sada.

[ta poru~uje{ onima koji smatra-
ju da si posle {estogodi{njeg odsu-
stva iz vrhunske atletike, 28 godina
`ivota i dva poro|aja, napravila neo-
zbiljan potez?

- I to je jedan od razloga mog po-
vratka. Moje namere su ozbiljne, a ja
nisam biv{a atleti~arka. Znam {ta su
mi ciljevi. Jedan od va`nijih je nastup
na Balkanskom prvenstvu u Novom
Pazaru, u julu ove godine, naravno ako

ga uop{te bude. Ho}u da zablistam
pred svojom publikom i mojim naro-
dom. Onima koji smatraju da sam
neozbiljna neka samo pogledaju ~inje-
nice. Imam porodicu, koju volim naj-
vi{e na svetu, a porodica ne trpi da se
vreme uludo gubi na nekakve gluposti.
Ni~ega u mom kambeku nema ~ud-
nog. Mnogo je sportistkinja koje su se
poput mene ostvarile kao majke i on-
da se vratile sportu. Trenutno imate
kao dobar primer rumunsku atleti~ar-
ku Ankute Bobocel. Ako je njoj po{lo
za rukom, za{to to ne bi bio slu~aj i sa
mnom.

Neko si ko je u vreme najve}e slave
va`io za favorita u najve}em broju
trka. Pobede su se nizale, sada ih ne-
ma. Kako se neko ko je navikao da
pobe|uje ose}a kad ne pobe|uje?

- Tu lekciju sam odavno uspe{no
savladala. Znam da se nosim sa pora-
zima, nikada mi se nije doga|alo da
sam besna i odmah klonem duhom,
naprotiv, iz svakog gubitka trke sam
izlazila jo{ ja~a. Ako ih pravilno razu-
me{ niko bolje od poraza ne mo`e da ti
poka`e pravac kojim treba da ide{.
Pro{la sam mnogo toga, nagledala se
svega i sva~ega i do`ivela ono {to je tre-
balo i {to nikako nije trebalo. Va`no je
imati prave ljude uz sebe, {to ranije ni-
je uvek bio slu~aj. Moj tim ~ine, trener
Safet Maljevac, doktor Seda Li~ina, fi-
zioterapeut Damir Ikovi} i klupski
drugovi. Jo{ uvek verujem u ljude, ia-
ko su me mnogi razo~arali. 
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POBEDA U NOVOJ VARO[I
Novi Pazar - U 16. kolu Prve regi-

onalne lige - Zapad ko{arka{i Novog
Pazara pobedili su kao gosti do ovog
kola lidera tim Zlatara u Novoj Varo{i
65:62 (15:16, 13:18, 17;18, 20:10). Ova
dva tima sada su izjedna~eni na vrhu
tabele. Novopazarce je do trijumfa je
predvodio Filip Lukovi} sa 23 poena, a
pratili su ga Asmir Numanovi} sa 14 i
Nikola Petrovi} sa 11 poena. 

ALIVODI] OTI[AO 
Novi Pazar - Dosada{nji kapiten i

najbolji igra~ Novog Pazara, ofanzivni
fudbaler Enver Alivodi} napu{ta klub i
prelazi u kru{eva~ki Napredak. Alivodi}
je, sa {est golova, bio najbolji strelac
Novog Pazara u jesenjem delu prven-
stva. Sr|a Kne`evi} (31), nekada{nji
defanzivac Partizana, a donedavno
gr~kog drugoliga{a Agrotikos Asterasa
potpisao je {estomese~nu vernost No-

vopazarcima. Petar Ili} i Nenad Perovi},
tako|e su novi fudbaleri Novog Pazara.
Obojica su 23-godi{njaci i napada~i, Ili}
je do{ao iz novosadskog Proletera, a
ranije je nastupao za Donji Srem i ba-
njalu~ki Borac, dok je Perovi} bio ~lan
Toploskog sportskog kluba iz Ba~ke To-
pole, nekada i Triglava iz Kranja, kralje-
va~ke Sloge i BSK iz Bor~e. Plavo - beli
se 31. januara sele u Ulcinj na drugi i
najva`niji deo priprema pred nastavak
prvenstva u Superligi.

D@IPIJADA U NOVOM PAZARU 
Novi Pazar - Ovog vikenda Novi

Pazar i „Sand`ak off road“ klub treba-
lo bi da budu doma}ini takmi~enja za
Otvoreni {ampionat Srbije u „d`ip of
roud“ vo`nji. Staza je veoma zahtev-
na i vodi preko sne`nih padina Golije
i Pe{terske visoravni. O~ekuje se u~e-
{}e posada iz Srbije, Crne Gore, Make-
donije i BiH. VE
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Prvoslav Le{evi}

Azra Nurkovi} se posle {est godina odsustvovanja vratila tr~anju na duge pruge

Nisam biv{a atleti~arka

Re{ena da 2017. bude
zapam}ena i po njenom
povratku: Azra Nurkovi}

Lak dogovor o saradnji:
Azra Nurkovi} i trener
Safet Maljevac

Ambicije: Jedan od ciljeva je 
Balkansko prvenstvo u Novom Pazaru
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki 

vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 

44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Posledice ledenih dana u Pljevljima 

Za 20 dana 
160 povreda na ledu

Bilo dana i sa deset preloma:
Uklanjanje leda u Glavnoj ulici 

Pljevlja - Na hirur{kom odjeljenju op{te bol-
nice u Pljevljima zbrinuto 160 povreda, od ~ega
35 preloma. Niske temperature tokom januara
stvorile su brojne probleme Pljevljacima. To se
vidi po ~injenici da je za prvih 20 dana, zbog po-
vreda koje su zadobili padom na ledu zbrinuto
100 pacijenata, a da je 35 njih prilikom pada za-
dobilo prelome. Ura|ene su 32 manje i ve}e ope-
rativne intervencije. Kako su saop{tili iz pljevalj-
ske bolnice najvi{e je bilo preloma nogu i ruku,
a bilo je i drugih povreda.

Iz op{te bolnice ka`u da je bilo dana i sa de-
set preloma, {to se odavno ne pamti. Ve}ina
pacijenata je zbrinuta u njihovoj ustanovi a
vrlo mali broj je poslat u druge zdravstvene
ustanove, obi~no su to bili turisti. Me|u po-
vrije|enim pacijentima su gra|ani svih uzra-
sta i razli~itih godina starosti. Ledeni dani u
Pljevljima po~eli su krajem decembra, a naj-
hladniji po tvrdnjama meteorologa bio je 8.
januar sa temperaturom od -29,4 stepena.
Konstantno niske temperature ote`avaju i

uklanjanje leda sa trotoara na gradskim ulica-
ma. Tokom ledenih januarskih dana ote`an je
bio rad mnogih javnih slu`bi u gradu, a najte-
`e je bilo zaposlenima u Rudniku uglja koji su
radili u kopu na jako niskim temperaturama.
Mnoga rudni~ka postrojenja su zbog hladno-
}e bila zaustavljena, a pokretana su lo`enjem
vatri kojima su odmrzavani ma{inski sklopo-
vi, kako bi se odr`ala proizvodnja i obezbije-
dilo kontinuirano snabdijevanje ugljem ter-
moelektrane Pljevlja. J.D.

Bijelo Polje - Kvar na kotlu za grijanje odgodio je
po~etak drugog polugodi{ta u bjelopoljskoj Osnovnoj
{koli „Risto Ratkovi}“. Specijalizovana ekipa za po-
pravke sistema za grijanje, koju je resorno ministar-
stvo uputilo u Bijelo Polje ve} je obavilo pregled cije-

log sistema i utvrdilo da je neophodna zamjena posto-
je}eg kotla, koji je postavljen 2010. godine. Dok ne
stigne novi nastojimo da privremeno osposobimo po-
stoje}i sistem kako bi {to prije po~eli nastavu, kazao je
Radiju Crne Gore direktor {kole Sinan Spahi}. Uzrok

kvara nijesu niske temperature niti propust u rada ve}
dotrajalost sistema, kazao je Spahi}, najavljuju}i sani-
ranje kvarova do kraja sedmice. „[kola }e donijeti plan
nadoknade ~asova za dane za koje nijesu obavljale
obrazovno-vaspitni rad“, saop{tio je Spahi}.  C. D.

Kvar na sistemu za grijanje odlo`io po~etak nastave u O[ „Risto Ratkovi}“

Potreban novi kotao

Kulturni centar u Novom Pazaru

Konkurs za 
nagradu „Aladin Luka~“ 

Novi Pazar - Kulturni centar u No-
vom Pazaru raspisao je konkurs za
knji`evnu nagradu „Aladin Luka~“,
koja se dodjeljuje autorima koji nema-
ju vi{e od 27 godina za objavljenu knji-
gu poezije. Knji`evnu nagradu „Aladin
Luka~“ ustanovili su Kulturni centar u
Novom Pazaru i Ustanova za kulturu
Sjenice, u znak se}anja na tragi~no

preminulog pesnika iz Novog Pazara,
po kome je nagrada i dobila ime. Ala-
din Luka~ je za `ivota objavio jednu
zbirku poezije, a posthumno su obja-
vljene ~etiri zbirke iz njegove zaostav-
{tine.

Na konkurs se mogu javiti autori iz
Srbije, Crne Gore, Bosne i Hercegovi-
ne, Hrvatske, Makedonije i drugih ze-

malja, koji uz prijavu treba da dostave
tri primerka knjige objavljene u 2016.
godini, adresu i broj telefona. Rok za
prijavu je 10. april, a ̀ iri }e do kraja tog
meseca doneti odluku o pobedniku
konkursa. Nagrada je jedna i nedjelji-
va, a nov~ani iznos nagrade iznosi
50.000 dinara. Nagrada se dodeljuje od
2004. godine i u{la je u kalendar knji-

`evnih nagrada koje se dodeljuju u Re-
publici Srbiji. Me|u dosada{njim do-
bitnicima su Nadija Rebronja iz Novog
Pazara, Sla`ana [imrak iz Stare Pazo-
ve, Enesa Mahmi} iz Slovenije, Jelena
Blanu{a iz Kikinde, Adnan @etica iz
Mostara. Nekim od njih, „Aladin Lu-
ka~“ je bila prva u nizu nagrada i pri-
znanja i podstrek za dalji rad. S.D. 


